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PROTOKOLL NUMMER 2, Avdelningsstyrelsen sammanträder digitalt 12 april 2023. 

Närvarande: Veronica Wetterhag, Marie-Louise Dolk, Monica Baxter, Cajsa Pierrou, 
Jimmy Helgsten, Jessica Ylipää och Jannika Tingvall 

  

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marie-Louise öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Protokoll 

Protokoll 1 - 2023 godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 4 Bordlagda frågor 

Dokument ligger hos Cajsa och ska uppdateras efter att utskotten är klara. 

Priskoll av växelkostnad. 

Björn Hallbergs utskick. 

§ 5 Remisser 

Utgår då inga remisser inkommit. 

§ 6 Skrivelser 

Monica redovisar in och utgående skrivelser i bilaga A. 

§ 7 Ekonomi 

Cajsa informerar om resultatrapporten. 

Styrelsen diskuterar prishöjning i växeln och återupptar frågan efter priskoll från 
Cajsa. 

Styrelsen diskuterar inköp av skrivare och beslut taget per capsulam 230406. 

Jimmy meddelar att han kommit in på en Skyddsombudsutbildning och styrelsen 
beslutar att avdelningen står för kursen. DV står enligt överenskommelse för resor 
och boende. 

Styrelsen diskuterar om webbkameror och beslutar att köpa in till de som behöver i 
avdelningsstyrelsen. 
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§ 8 Studier 

Cajsa informerar om sina studier. 

Marie-Louise och Jimmy informerar om sin utbildning "Konsten att förhandla". 

§ 9 Medlemsfrågor 

Monica redovisar in och utträden. 

Styrelsen diskuterar hemsidan. 

Styrelsen diskuterar Facebooksidan. 

Jimmy informerar om skyddsombudsgruppen på Facebook. Kontakt kommer tas med 
ägaren av gruppen och sedan får vi återkomma om denna läggs ner. Finns i 
dagsläget ingen aktivitet. 

Framtidsgruppen/värvning informerar om planerat utskick till de domstolar som står 
utan AO i maj. 

Träffpunkt arbetsmiljö: inget nytt datum utsatt. 

Arbetsmiljönätverket: har ännu inte startat upp. 

Styrelsen diskuterar input från myndigheterna och dessa kommer att besvaras under 
veckan. 

§ 10 Styrelsens arbete 

Styrelsen diskuterar kvartalsbrevet och detta kommer att skrivas i kommande vecka. 

Styrelsen diskuterar valberedning och stadgar. 

Styrelsen diskuterar utskotten och frågor som uppkommit. 

Styrelsen diskuterar verksamhetsberättelsen och denna har cirkulerats runt för 
underskrifter av styrelseledamöterna. Sekreteraren kommer att sammanställa alla 
dokument för att inskicka till förbundet senast 31 maj. 

Styrelsen diskuterar tolkning av §9. Frågan tas med till nästa RALS förhandling, om 
man kan få till en annan skrivning. Idag hänvisar vi till avtalet. 

Styrelsen diskuterar mailadresser och hittar en samsyn på vilka vi i 
avdelningsstyrelsen internt använder. 

Styrelsen diskuterar kontaktytor i WhatsApp - Messenger och hittar en samsyn i 
avdelningsstyrelsen på när vilka används. 

Styrelsen diskuterar OneNote och går igenom olika flikars användningsområde. 

Styrelsen diskuterar klämdagar och ledigheter vid dessa, gällande 
avdelningsstyrelsen. 
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Styrelsen diskuterar vad som gäller vid avbruten semester, gällande 
avdelningsstyrelsen. 

Styrelsen diskuterar Björn Hallbergs utskick och denna fråga bordläggs. 

Styrelsen diskuterar Ranstad (fd Antenn) och Cajsa informerar om hur detta fungerar. 

Styrelsen diskuterar ombudsårsmötet nov 2023. Detta kommer att vara på båt - 
Viking Line 14-15 november 2023. 

Styrelsen diskuterar regionalt skyddsombud. Då detta ligger under DV´s regi är det 
de som äger frågan. 

Styrelsen diskuterar sommarsemester 2023 för avdelningsstyrelsen och styrelsen 
fastställer föreslagen semester. 

Styrelsen diskuterar septembermötet den 5-7 september 2023. 

Styrelsen diskuterar Regionkonferenserna och Marie-Louise informerar om att de 
bland annat arrangerar bio, Kvinnovecka, Skyddsombudens dag och andra 
arrangemang.  

Styrelsen diskuterar kvalificeringstid för att få förhandlingshjälp. 

§ 11 Information och rapporter från myndigheterna 

Styrelsen rapporterar från kontakterna med myndigheterna. 

§ 12 Personalfrågor 

Monica rapporterar om de enskilda överenskommelser som inkommit. 

Monica informerar om PAN ärenden från mötet den 27 mars 2023. Nästa PAN möte 
blir 17 april 2023. 

§ 13 Samverkansmöten och DV dagar 

Veronica, Marie-Louise och Cajsa informerar om senaste samverkansmöte den 9 
mars och nästa möte är den 13 april 2023. 

§ 14 Lönefrågor 

Styrelsen diskuterar uppföljning RALS och det är Marie-Louise och Cajsa som 
närvarar på dessa dagar. 

Styrelsen diskuterar ersättning/lönepåslag till AO och tar med oss detta till nytt avtal. 

§ 15 Övriga frågor  

Styrelsen diskuterar och planerar inför Ombudsmöte 2023, 14-15 november 2023. 

Monica tar upp vikten av avstämningsmötena och att de dagar/tider spärras i 
kalendern. 
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§ 16 Nästa sammanträde 

Digitalt den 7 juni 2023. Cajsa ska bjuda in revisorerna till detta möte. 

§ 17 Sammanträdet avslutas 

Då inget annat förekommer avslutar Marie-Louise sammanträdet. 

  

Vid protokollet                 Justeras 

  

Jimmy Helgsten              Marie-Louise Dolk 
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